

# Mısır'da Siyasal İslam'ın seçim zaferi\*

Samir Amin

*Anahtar Kelimeler: Mısır, Müslüman Kardeşler, Selefiler, Arap Ülkeleri, Körfez Ülkeleri*

Mısır'da Müslüman Kardeşler'in ve Selefilerin (Ocak 2012) seçim zaferi hiç de şaşırtıcı değil. Kapitalizmin mevcut küreselleşmesinin yarattığı çöküş Mısır nüfusunun yarısından fazlasının geçimini sağladığı sözüm ona "enformal" faaliyetlerde olağanüstü bir artış oluşturdu (istatistikler yüzde 60 gibi bir rakam veriyor).

Müslüman Kardeşler ise hem bu çöküşten yararlanmak hem de çöküşü yeniden üretmek bakımından son derece iyi konumlanmış durumdadır. Basitliklere dayalı olan ideolojileri gelişme diye adlandırılabilir herhangi bir durumun gerekleriyle taban tabana zıt olan sefil bir piyasa/pazar ekonomisine meşruiyet bahşediyor. Müslüman Kardeşler'e (Körfez devletleri tarafından) sunulan muazzam finansal araçlar bu partinin kendi ideolojisini etkin eyleme tercüme etmesini sağlıyor: yani kayıt dışı ekonomiye aktıtılan finansal yardımları, hayırseverlik hizmetlerini (sağlık dispanserlerini vs.) kast ediyorum.

Kardeşler bu biçimde kendisini toplumun merkezine yerleştirebiliyor ve kendisine bağımlı kılıyor. Körfez ülkeleri, Arap ülkelerinin kalkınmasını, örneğin sanayi yatırımlarıyla desteklemeyi asla hedeflemediler. İlk Andre Gunder Frank tarafından icat edilmiş olan bir terimi kullanmak gerekirse, söz konusu toplumu bir yoksullaştırma ve dışlama sarmalına hapseden ve sonra da gerici siyasal İslam'ın toplum üzerindeki boyunduruğunu güçlendiren bir "lumpen kalkınma" biçimini desteklediler.

Bu kalkınma biçimi, Körfez devletlerinin, Washington ve İsrail'in hedefleriyle bu kadar mükemmel ölçüde uyumlu olmasaydı bu denli kolayca başarı elde edemezdi. Bu üç yakın müttefik aynı kaygıyı paylaşmaktadır:

Mısır'ın düzelmesini engellemek. Güçlü, dik bir Mısır Körfez'in (toplumun İslamlaşma söylemine tabi kılması), ABD'nin (köleleştirilmiş ve yoksullaştırılmış Mısır'ın kendi doğrudan etkisi altında kalması) ve İsrail'in (güçsüz Mısır'ın Filistin'e müdahale etmemesi) üçlü hegemonyasının sonu anlamına gelecektir.

Rejimlerin neo-liberalizme doğru koşması ve Washington'a tabi kılması Mısır'da Enver Sedat yönetimi altında hızla ve top yekun; Cezayir ve Suriye'de ise daha adım adım ve ılımlı ölçülerde gerçekleşti. İktidar sisteminin bir parçası olan Müslüman Kardeşliği, basit bir "İslamcı parti" olarak değil, öncelikle ve en önemlisi İslamcı da olan aşırı gerici bir parti olarak değerlendirilmelidir.

Parti, sadece (peçe, şeriat, Kıptilere karşı ayrımcılık gibi) "sosyal konular" olarak bilinen konularla ilgili olarak değil, fakat aynı zamanda ve aynı derecede, ekonomik ve sosyal hayatın temel alanlarıyla ilgili olarak da gericidir: Kardeşlik, grevlere, işçilerin taleplerine, bağımsız işçi sendikalarına, çiftçilerin sömürülmesine karşı çıkan direniş hareketine vs. karşıdır.

O halde "Mısır devriminin" planlı yenilgisi, Enver Sedat'tan bu yana yerli yerinde duran ve ordu yüksek komuta kademesiyle siyasal İslam'ın ittifakına yaslanan sistemin devamını güvence altına alacaktır. Elbette, Kardeşler, seçim zaferlerinin gücü sayesinde, şimdi, ordu tarafından eskiden verileden daha fazla iktidar talep edebilecektir. Ancak, bu ittifakın faydalarının Kardeşlik lehine yeniden bölüşümü pek de kolay olmayabilir.

24 Mayıs'ta yapılan başkanlık seçimlerinin ilk turu iktidarda olan sistem ve Washington tarafından arzu edilen hedeflere ulaşılmasını sağlayaca-

cak bir biçimde örgütlenmişti: bu hedef, sistemin iki temel direği olan ordu yüksek komuta kademesi ile Müslüman Kardeşlerin ittifakını yeniden güçlendirmek ve aralarındaki kimin öne çıkacağı konusundaki anlaşmazlıkları yatıştırmaktı. Bu anlamda "kabul edilebilir" olan iki aday yalnızca kampanyalarını sürdürmek için yeterli kaynaklara sahip olanlar oldu: Morsi (MK: % 24) ve Şefik (Ordu: %23). Hareketin gerçek adayı olan ve adaylara normalde verilen araçlardan yoksun kalan H. Sabbahi, oyların sadece yüzde 21'ini alabildi ki bu rakam da kuşkuludur.

Uzatmalı müzakerelerin bitiminde Morsi'nin ikinci turun "kazanana" olmasını kararlaştırıldı. Başkan gibi meclis de İslamcılar için oy verenlere et, yağ, şeker paketlerinin kitlesel ölçekte dağıtılması sayesinde seçildi. Yine de, "yabancı gözlemciler" Mısır'la açıktan açığa alay eden bir durumu gözlemlemeyi başaramadılar. Meclisin dağılması, (istihdam, ücretler, okullar ve sağlık gibi) sosyal konulara girmeyi reddederek kendisine yönelik bir güvensizlik yaratmış olan Kardeşler'e yeterli zaman kazandırmak isteyen ordu tarafından ertelendi.

Morsi "başkanlığında" yerli yerinde duran sistem, Washington'un lumpen kalkınma ve devlet kurumlarının yıkıma uğratılması gibi temel hedeflerinin devam etmesinin en büyük güvencesidir. Demokrasi, toplumsal ilerleme ve ulusal bağımsızlık için mücadeleye hala sıkı sıkıya bağlı olan devrimci hareketin seçimler isimli bu sessiz filmde sonra yoluna nasıl devam edeceğini hep birlikte göreceğiz.

\*Mrzine/ 03 Temmuz 2012

**Abstracts**

---

*in English*

## Orientalism and Our Orientalists

**Mesut MEZKİT**  
**Author**

*In this article, the purpose of Orientalism, its emergence and development will be discussed. It will be stressed the effects of it, Turkey specifically, the East in general. Furthermore, the connection between Orientalism and Globalism will be emphasised. It will also be explained how oriental authors, such as Bernard Lewis, distorted historical facts and dangers that are inherent when read carefully. Particularly, how the information with oriental origin directed Turkish intellectuals and how oriental mind formed the base will be exemplified. It will also be discussed how the mentality of 'Orhan Pamuk', the author with Nobel Prize in Literature and Orientalism overlap in terms of concrete.*

**Key Words :** Orientalism, Globalism, Turkish Intellectuals, the East, Orientalist, Western Civilisation.

## Turkey's Vision of 2023

**Abdullah GÜL**  
**The President of Republic of Turkey**

*"Turkey has to prepare for the year 2023 with a realistic, strong and grounded vision... Under the leadership of the USA, which is currently the largest power, the EU ( and members larger than it), is a formation based on the harmony of great powers like Russia, China, India and Brazil. Turkey, which has the heritage of state tradition for thousands of years and the experience, memory and reflex of a great empire, will take the place that it deserved in this new international formation. The history has taught us that the strongest armies on earth could not even resist in view of an accurate idea and request based on robust and equitable basis. Turkey will continue to say its desire to live sincerely in a world of new and normal where a strong balance is formed between justice and power."*

**Key Words :** Turkey, the USA, the EU, Russia, China, India, Brazil, Justice and Power.

## Turkey's Approach To Some Regional Problems

**Ministry of Defence**  
**White Book/ 21.06.2011**

*In this article, it will be handled Turkey's approach to some regional problems.*

*Especially, it will be researched on the Balkans, the Problem of Kosovo, Caucasus, the Middle East, the Mediterranean and the Black Sea Regions .*

**Key Words :** The Balkans, the Problem of Kosovo, Caucasus, the Middle East, the Mediterranean and the Black Sea

## The Future of Şanghay Cooperative Organization

TASAM

date of Press : 21.06.2011

*In this article, it will be emphasized on the The Future of Şanghay Cooperative Organization in the cadre of Global Polarization, the effects of tis situation on thr safety of Turkey.*

**Key Words :** Şanghay Cooperative Organization, Federation of russia, People's Republic of China, Kirghizistan, Kazakistan, Tajikistan, Uzbekistan, Turkey.

---

## The conflict between USA and China in the field of Africa Petrol.

El Hayet Paper

published in London, 9 February 2008

*After determination of 60 billion barrels of oil reserves in West Afrika, the crisis in Somalia, çad, Kenya, Sudan Nigeria and the determinations related to the appearence of rivalry having a goal for obtaining the privileges of Africa' Petrol among China-America-France.*

**Key Words :** Somali, Çad, Kenya, Sudan, Nigeria, West African

---

## The Electoral Victory of Political Islam in Egypt

Samir Amin

*The electoral victory of the Muslim Brotherhood and of the Salafists in Egypt (January 2012) is hardly surprising. The decline brought about by the current globalization of capitalism has produced an extraordinary increase in the so-called "informal" activities that provide the livelihoods of more than half of the Egyptian population (statistics give a figure of 60%).*

**Key Words :** Egypt, Salafists, Muslim Brotherhood, Arab Countries, Gulf Countries

## Why Did the Internet Generate Very Little Change?

James Curan  
Opendemocracy.net

*The Internet Age was meant to change everything - internationalism, commerce, journalism, government - all would be transformed, made equal and boundless by the click. It's time to admit this has simply failed to happen, and what is more interesting than the bad forecasting is the reason that they seemed so tempting in the first place. (This is the text of a lecture delivered in Sydney in December 2011)*

*In the 1990s, leading experts, politicians, public officials, business leaders and journalists predicted that the internet would transform the world. The internet would revolutionise the organisation of business, and lead to a surge of prosperity. It would inaugurate a new era of cultural democracy in which sovereign users – later dubbed 'prosumers' – would call the shots, and the old media leviathans would decay and die. It would rejuvenate democracy - in some versions by enabling direct e-government through popular referendums. All over the world, the weak and marginal would be empowered, leading to the fall of autocrats and the reordering of power relations. More generally, the global medium of the internet would shrink the universe, promote dialogue between nations, and foster global understanding. In brief, the internet would be an unstoppable force: like the invention of print and gunpowder, it would change society permanently and irrevocably.*

*These arguments were mostly inferences derived from the internet's technology. It was assumed that the distinctive technological attributes of the internet – its interactivity, global reach, cheapness, speed, networking facility, storage capacity, and alleged uncontrollability – would change the world beyond all recognition. Underlying these predictions was the assumption that the internet's technology would reconfigure all environments. Internet-centrism, a belief that the internet is the alpha and omega of technologies, an agency that overrides all obstacles, and has the power to determine outcomes, lies at the heart of most of these prophecies.*

**Key words:** Internet Area, Experts, Trade, Journalism, Management

## The Racism of Intellectuals

Alain Badio  
Philosopher, dramatist and writer/ May 5, 2012 in *Le Monde*

*The extent of the vote for Marianne Le Pen is surprising and overwhelming; we search for an explanation—The political class comes out with a handy sociology: the France of the lower classes, the misled provincials, the workers, the under-educated, frightened by globalization, the decline in purchasing power, the disintegration of their districts, and foreign strangers present at their doors, wants to retreat into nationalism and xenophobia.*

**Key Words:** Marianne Le Pen, Nationalism, France, Xenophobia, Fascism

## How did Turkestan fall Russian captivity?

Arminius Vambery

*Because of knowing Turkish dialects well in Turkestan, in 1863 it will be mentioned the travel from Iran to Tukestan of the Muslim from İstanbul, having Ottoman passport with the dervish clothes. It will be mentioned his opinions about Hiçye, where was a khanate center to where he visited during his trip and about Buhara and Semerkant. During his trip, it will be emphasized geographical, social and cultural specialities of all cities and villages which he has seen and especially how Turkestan fell Russian captivity.*

**Key Words :** Arminius Vambery, Hiçye, Buhara, Semerkant, turkhistan, Magyar.

**Abstracts**

---

*In Deutsch*

## Orientalistik und unsere Orientalisten

**Mesut MEZKİT**  
**Autor**

*In dieser Artikel wird der Zweck ,die Entstehung und die Entwicklung des Orientalismus behandelt.Besonders wird der Aufdruck auf der Türkei und meistens im Norden unterstreicht.Es wird auf die Beziehungen der Orientalismus –Globalismus geachtet.*

*Die Orientalistische Autoren,wie Bernard Lewis , werden die Gefahren und während man sie sorgfältig liest, wie sie die historische wirklichkeiten verziehen,*

*erklären.Die Besonderheiten werden die Kenntnisse,die von der Orientalistische Quellen herausgefunden sind, wie sie die Türkische Intellektuelle veranlässt,wie sie die Orientalistische Gedanken im Infrastruktur repräsentieren, wird mit der Beispielen ausgesprochen.Wegen die konkrete Aussicht werden die Strukturen der Gedanken von der Autor Orhan Pamuk,der den Nobelpreis für die Literatur hat, mit der Orientalismus vergleicht und vertreten.*

**Schlüsselwörter:** Orientalismus,Globalizm,Türkische Intellektuell, Osten,westliche Zivilisation.

## Vision der Türkei 2023

**Abdullah GÜL**  
**Präsident der Türkische Republik**

*Die Türkei soll sich für die Jahren 2023 mit starke Visionen, ganz fest und zuversichtlich vorbereiten.*

*USA ist derzeitige der grösste Kraft führende, die eine System mit der Anpassung von der EU (und die Mitglieder) wie die grösste Kräfte Russland,China, Indien und Brasilien sind.*

*Die Türkei,die seit tausend Jahren eine Staatliche Tradition und eine grosse Erfahrung als Kaisertum hat und auch als Erbschaft ein Gedächtnis und Reflex hat, wird an der neue Ordnung seine Stelle nehmen.*

*Die Historie hat uns gelehrt, dass gegen die richtige Gedanken und Nachfragen nicht auch schon die stärkste Militäre nachgeben.*

*Die Türkei wird aufrichtig weiterhin äußern ,um ein gesundes Gleichgewicht zwischen Gerechtigkeit und Macht in einer Welt der neuen leben und normalen geschaffen wird.*

**Schlüsselwörter:** Türkei, USA, EU, Russland, China, Indien, Brasilien, Gerechtigkeit und Macht.

## Ansatz der Türkei gegen die Problemische Regionen

**Ministerium der Verteidigung**  
**das Buch Beyaz Kitap/21.06.2011**

*In dieser Beitrag werden die Sachen der Ansatz der Türkei gegen die manche Regionen behandelt.Besonders die Balkanländer, die Probleme der Kosovo, Kaukasus, Naher Osten, Mittelmeer und die Regionen- Schwarzmeer werden erforscht.*

**Schlüsselwörter:** die Balkanländer, die Probleme der Kosovo, Kaukasus, Naher Osten,Mittelmeer, Schwarzmeer.



## Die Zukunft der Shanghaier Organisation für Zusammenarbeit

TASAM

Eröffnungsdatum: 21.06.2011

*In dieser Beitrag wird die Zusammenarbeit der Shanghaier Organisation um den Rahmen des Globales Polarisations behandelt. Es wurde die Auswirkungen auf die Sicherheits der Türkei untersucht.*

*Die Zukunft der Zusammenarbeit der Shanghaier Organisation und das Ziel, die Versammlungen der Shanghaier Organisation die Verfahren und die Türkei –Shanghair Zusammenarbeit der Organisation wird die Beziehung diskutiert .*

**Schlüsselwörter:** *der Shanghaier Organisation für Zusammenarbeit, Russland Föderation, Bundesrepublik China, Kirgistan, Kasachstan, Tadschikistan, Usbekistan, Türkei.*

---

## Herausforderung der USA-China-Europa in der Afrikanischen Petroleum

Die Zeitung El Hayat  
veröffentlicht in Londen, 9 Februar 2008

*Die Krisen in Somali, Tschad, Kenia, Sudan und Nigeria, nachdem die Bestimmungen der Ölreserven in West- Afrika als 60 Milliarden , die Erlangung des Afrikanische Öls und die Heraus-kommene Wettbewerb zwischen China-Amerika-Frankreich wird behandelt.*

**Schlüsselwörter:** *Somali, Tschad, Kenia, Sudan, Nigeria, West-Afrika*

---

## Der Wahlsieg des politischen Islam in Ägypten

Samir Amin

*In Ägypten ist der Wahlsieg des Muslimbrüders und des Salafis (Januar 2012) gar nicht verwundbar. Der Zusammenbruch durch den aktuellen Globalisierung des Kapitalismus erstellt in dem man sogenannten "informellen" Tätigkeiten, die mehr als die Hälfte der Bevölkerung in Ägypten unterstützt, hat einen außerordentlichen Anstieg erstellt (Statistisch zeigen uns die Zahlen es 60 Prozent ).*

**Schlüsselwörter:** *Ägypten, Muslimbrüder, Salafis, die Arabisch Länder, Golfstaaten*



## Warum hat Internet so wenig Veränderung produziert?

James Curan  
Opendemocracy.net

*Internetzeit bedeutete, dass alles sich verändern sollte-internationalismus,Handlung, Journalist,Regime- alles würde sich verändern; mit dem Klicken würde alles gleichzeitig und unbegrenzt sein.Aber jetzt ist es der Zeit, es zuzugeben und es ist aber sehr interessant , dass sie alle am Anfang attraktiv aussiehn.*

*In den 1990er Jahren,sagten die Experten, Politiker, Beamte, Wirtschaftsführer und die Journalisten voraus, dass Internet die Welt verändern wird.*

*Internet wird bei der Organisation von der Arbeit eine Revolution und eine Welle von der Wohlstand führen.*

*Die Benutzer , die im Namen -nachher als 'prosumers'(1) benannten- mit der Aufsicht wurde die neuen kulturelischen Demokrasi gestartet; die Herrscher der alten Medien wurde verfault und gestorben. Internet sollte die Demokrasi mit den verstärkern; nach manche Einblicke würde Internet die E-Staat mitteilen.*

*Insgesamt auf der Welt mit der Selbstherrschers machtsverlieren und die neue Organisierung des Machtverhältnisses würden die schwache und marginale sich verstärkern.*

*Internet, das ein globales Universum ist, wird die Welt reduzieren;würde die internationale Beziehung und den globalen Verständnis ermutigen. Also kurz gesagt, Internet würde ein Kraft werden, den man nicht halten konnte: wie die bleibende und unzurückbare Schiesspulver und Buchdruckerei dem Volk veränderte.*

**Schlüsselwörter:** InternetZeit, Examen, Handlung, Journalist, System

## Intellektuelle Rassismus

Alain Badio  
Le Monde/5 Mai 2012

*Das sind die genaue, die die geistige Entwicklung der Aufstieg des Faschismus geil kontinuierlich ermutigten und die jenen, die derzeit für diesen aufkommenden Faschismus ausmachen müssen!*

*Die verbesserung der Stimmen von Marianne Le Pen war erstaunlich, aber auch so ärgerlich; deswegen untersuchen wir die Erklärungen .Die politische Klasse kommt schon mit der nützliche Soziologie heraus:Globalisierung, sinkende Kaufkraft, die abströmung der Zerfall der Nachbarschaft und die unteren Klassen werden vom Fremden erschreckt, sie wurden vom betrogene provincials, vom Frankreich der Arbeitern in Nationalismus und Fremdenfeindlichkeit zurückgezogen.*

**Schlüsselwörter:** Faschismus, Marianne Le Pen, Nationalismus, Fremdenfeindlichkeit, Frankreich

## Wie ist Turkestan zu russischen Gefangenschaft befallen?

Arminius Vambery

*Hier wird der osmanische Pass,der im Jahre 1863 aufgrund die Türkische Dialekte in Turkestan sehr gut kannte und ein gekleideter muslimischer Derwische aus Istanbul,wie er über Iran nach Turkestan reist,bearbeitet. Es wird hier auch die Meinungen, während der Reise über Bukhara,Samarkand und Hiyoe, die der Zentrum des Khans sind,beherbergt.Es wird auch hier über das Thema ,während er der Reise, wo er die ganze Städte und Dörfer, geographisch, die sozialen und kulturellen Besonderheiten, besonders wie Turkestan auf die rusische Inovation gefallen ist, bearbeitet.*

**Schlüsselwörter:** Arminius Vambery, Hiyoe, Bukhara, Samarkand, Turkestan, Ungar